
Нермина Капетановић добила је одговор  на питање постављено на 32. сједници 

Дома народа. 

Делегаткиња Нермина Капетановић изјаснила се да није задовољна добијеним 

одговором, с обзиром да одговор који је добила није конкретан одговор на постављено 

питање. С тим у вези делегаткиња је поновила питање Савјету министара БиХ које 

гласи: 

„ Да ли је сачињена делегација од представника Министарства иностраних 

послова, Министарства правде,  Министаства за људских права, Министарства 

цивилних послова, те представника Удружења грађана БиХ, отпуштених радника из 

Републике Хрватске. Ако јесте, а то је требало да буде урађено једним од закључака 

Савјета министара БиХ, ја питам Савјет министара БиХ - Ко чини ту делегацију по 

именима, ко су представници? Шта је учињено на рјешавању радно-правног и 

социјалног статуса држављана БиХ који су у Хрватској у периоду од 1991. до 1995. 

отпуштени са посла ?“ 

 


